
Romelanda UF PROTOKOLL Nr 9-2018
Romevi Hög 130
442 92 Romelanda 2018-09-10 § 122 – 137

Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 19.00
Plats Romevi
Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Robert Rehammar (delvis), Liisa Sjöberg, 

Susanne Lindström, Tomas Cassanelli.

Ansvarig
§ 122 Öppnande

§ 123 Dagordning

§ 124 Föregående
        Protokoll

Thomas hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 125 Kansli info GDPR angående fotografering m.m. Robert och Maria kontrollerar 
hur vi hanterar och dokumenterar medgivande från föräldrar.
-
Arbetsdagen, utskick gjort. 

Läcker eventuellt ut vatten från 6’ans dusch till 
omklädningsrummet.

Janne har gjort klart med utmärkelser. Delas ut på jubileumsfesten.

Maria och 
Robert

§ 126 Ekonomi Medlemsavgifter innebandy, ca hälften betalat. Påminnelse 
utskickad.

Medlemsavgifter gymnastik. Utskick gjort.

Styrelsen beslutade att medlemsavgifterna för 2019 kvarstår på 
samma nivå som 2018. Detta beslut kan dock förändras om 
kommunen minskar föreningsstödet inför 2019.

§ 127 Sponsring Nyckelvärden från föreningen behöver matas in hos Dunross. Maria och 
Janne

§ 128 Fotboll Utskick kring önskemål om vinterjacka till ledarna.

Positivt på pojksidan. Dock några lag som är lite för få spelare.

På flicksidan ser det sämre ut. Lag frågat KFF om samarbete men 
inget intresse. Tufft spelmässigt. En del motståndare lägger sig 
medvetet i en lägre serie för att vinna alla matcher.

Herrlaget har vunnit de senaste 4 matcherna.

Maria



Reparation av konstgräsplanen. Susanne kontaktar Unisport.

Fotbollsavslutning efter höstlovet. Boka ”kändis”

Ledarträff i höst. Vem kan hålla i den?

Susanne

Maria

§ 129 Innebandy Maria har träffat innebandylaget och diskuterat vilka saker som 
behöver vara på plats inför start av matchsäsongen.
- 3 personer i sekretariatet
- Alla matcher ska live-rapporteras
- Dam och Herrlag hjälper till med kafe och inträde.
- Licensierade tränare, 3 kommer att gå utbildningen.

§ 130 Gymnastik Fler nycklar till idrottshallen har kommit in. Nu saknas det 2 
nycklar. 

Maria sköter uttag av nycklar från kommunen.

Robert och Maria bokar tider i idrottshallen.

Ok med ledare för -15 gruppen.

T-shirt till gymnastiken framtagen. Gör utskick till föräldrarna. Maria
§ 131 Boule Inget att rapportera.

§ 132 Bordtennis 2 seniorlag anmälda.

§ 133 Förenings-
organisation / 
Föreningsutveckling

Gå tunt på arbetsdagen och dokumentera saker som vi kan söka 
bidrag för att underhålla / förbättras.

§ 134 Övriga frågor Susanne fick de papper som kommunen skickat angående PCB-
undersökning. Fyll i och skicka in.

Takbyte stora lokalen. Ansökan till några olika stiftelser på gång.

Vi behöver ta fram en tydlig instruktion för hur plogning av 
konstgräsplanen ska gå till.

Skriv på hemsidan om årets RUF’are

Prata med Kenneth om påfyllnad av material i backen på 
motionsslingan.

Skriv på hemsidan om elkabeln på motionsslingan.

Prata med dam och herrlag om de kan hjälpa till med 
jubileumsfesten.

Susanne

Susanne

Janne

Thomas

Thomas

Thomas

Maria



Gör ett utskick och påminn föreningens medlemmar om 
jubileumsfesten.

Hör med Lisebeg om de har en begagnad korv/kioskvagn som vi 
kan få ärva.

Maria

Susanne

§ 135 Planering Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00
Styrelsemöte den 1/10, 5/11, 
Förlängt styrelsemöte lördagen den 1/12 11:00-15:00
Höstmöte torsdag 14/11 19:00
Höstens arbetsdag lördag den 22/9

§ 136 Nästa möte Nästa möte måndag 1/10 klockan 19:00.
För fika ansvarar: Tomas C

§ 137 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..
 
Thomas Thunberg Robert Rehammar
Ordförande Sekreterare 


	Romevi Hög 130

